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      § 24  

Ökad uppkoppling av fiber i Micasas 
fastighetsbestånd 

Beslut 

Tjänsteutlåtandet överlämnas till kommunstyrelsen som svar på 

remissen. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsen har till stadsdelsnämnden överlämnat en 

remiss gällande ”Motion (2015:76) av Yvonne Fernell-

Ingelström (M) om ”Ökad uppkoppling av fiber i Micasas 

fastighetsbestånd”. 

 

Motionären föreslår att kommunfullmäktige beslutar att 

Stockholms stad ska fortsätta att ligga i framkant och toppa 

listan när det gäller Ericsson Networked Society Index, att 

uppdra åt Micasa Fastigheter AB att installera fiber i samtliga 

lägenheter i bostadsbiståndet samt att uppdra åt Micasa 

fasligheter AB att ta fram en tidsplan, som anger när resten av 

Micasas lägenhetsbestånd kan få tillgång till uppkoppling till 

fibernätet. 

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 12 januari 2016. 

Dnr 2015-715-1.5.1. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 


